
Sint Hubert, 7 juli 2019 

Betreft: Vrachtwagenheffing N264 

Geachte heer, mevrouw,  

Wij wonen al ruim vijftig jaar aan de N264, de doorgaande weg door Sint Hubert. In 
die vijftig jaar is er enorm veel veranderd voor de aanwonenden. De aanleg van de 
A73 en A50 hebben uiteraard gezorgd voor een enorme toename van het verkeer. 
Ook de meer recente aanleg van de randweg om Haps heeft de verkeersintensiteit 
doen toenemen. 

Wij maken ons nu dan ook grote zorgen over de invoering van de 
vrachtwagenheffing op de snelwegen en op enkele Provinciale wegen in de regio. 
Dit zal zeker gaan leiden tot nog meer verkeer op de N264.  

De weg is nu al ontzettend druk, zeker in de spitstijden. Dit leidt tot problemen bij 
het oversteken en oprijden van de weg. De snelheid waarmee gereden wordt is 
hoog. Gelukkig zijn er plannen voor een herinrichting van de weg, waarmee dit 
probleem grotendeels verholpen zou moeten worden. Wordt de weg dan echter 
weer extra belast door uitwijkend verkeer van overige wegen, dan zal de 
leefbaarheid voor ons als aanwonenden alsnog verslechteren. Dit kan toch niet de 
bedoeling zijn? 

Kortom: De huidige voorstellen zijn voor ons als direct aanwonenden van de N264 
onacceptabel. Ons verzoek is dan ook om de N264 mee te nemen bij de invoering 
van de vrachtwagenheffing. Mocht dat niet mogelijk zijn, dan vragen wij u de 
heffing op geen enkele N-weg in de regio in te voeren, zodat wij niet 
geconfronteerd zullen worden met uitwijkend verkeer van deze wegen! 

Met vriendelijke groet, 

Familie Kremers 
Pastoor Jacobsstraat 20 
5454 GN Sint Hubert


